
سفرهاي خارجي علي كفاشيان اين روزها بيش��تر از قبل شده است، 
س��فرهايي كه مي گويند براي رايزني گرفتن پس��ت نايب رئيسي در 
كنفدراسيون فوتبال آسياست و بحرين آخرين مقصد رئيس خنده روي 
فدراسيون فوتبال بوده اس��ت. اين س��و اما تأخير در برگزاري مجمع 
عمومي فدراس��يون فوتبال صداي منتقدان رئيس را در آورده اس��ت، 
مجمعي كه قرار است ابهامات مالي فدراسيون كفاشيان را بررسي كند 
اما رئيس فدراس��يون به بهانه هاي مختلف سعي در عقب انداختن آن 
دارد و به فكر انتخابات ارديبهشت كنفدراسيون فوتبال آسيا و صندلي 
نايب رئيسي AFC است. اين در حالي اس��ت كه هر روز كه مي گذرد 
مسائل مالي در فدراسيون فوتبال ابهامات بيشتري به آن اضافه مي شود 
از مش��خص نبودن هزينه كردهاي درآمدها تا رفتن پول فدراس��يون 
به حساب ش��خصي هوشنگ مقدس. همه اينها س��بب شده تا برخي 
پيش بيني كنند در صورتي كه مجمع فدراس��يون فوتبال قبل از عيد 
برگزار شود شايد با استيضاح كفاشيان او از فدراسيون خداحافظي كند، 
آن وقت است كه رؤياي نايب رئيسي آقاي رئيس نقش بر آب مي شود. 
همين است كه گوش به گوش شنيده مي شود تأخير در برگزاري مجمع 
به خاطر همين اس��ت و كفاش��يان مي خواهد اول پست نايب رئيسي 
AFC را بگيرد و بعد مجمع تش��كيل شود، مجمعي كه گفته مي شود 

شايد حكم عزل كفاشيان را به خاطر تخلفات مالي صادر كند. 
    

هفته اول دي ماه بود كه آخرين مجمع عمومي فدراسيون فوتبال برگزار 
ش��د. پيش از آن ش��ايعات زيادي درباره تخلفات مالي در فدراسيون 
فوتبال به گوش مي رسيد و همين سبب ش��ده بود تا كميته اي براي 
رفع ابهامات مالي در سال منتهي به جام جهاني تشكيل شود. قرار بود 
اين كميته گزارشش را در دي ماه در مجمع فدراسيون ارائه كند اما اين 
گزارش به اين مجمع نرسيد تا علي كفاشيان رسيدگي به گزارش هاي 
مالي فدراسيون فوتبال را به هيئت رئيسه واگذار كند. قرار شد تا هيئت 
رئيسه تا دو ماه آينده گزارش نهايي خود را ارائه دهد و جلسه فوق العاده 
مجمع هم سه ماه ديگر برگزار شود. با اين تصميم مجمع كميته رفع 
ابهام مالي كه از مجمع سال قبل مأمور بررسي صورت هاي مالي شده 

بود، خود به خود ملغي شد. 
حالا در حالي كه مقرر ش��ده بود مجمع فوق العاده فدراس��يون براي 
بررسي ابهامات مالي فدراسيون فوتبال در اسفند برگزار شود، خبر لغو 
مجمع و برگزاري آن در سال آينده قوت گرفته است. بهانه كفاشيان هم 
بهانه مجمع قبلي است: »اگر گزارش مالي به ما رسيد فراخوان برگزاري 
مجمع عمومي در اسفند را اعلام خواهيم كرد در غير اين صورت مجمع 

فدراسيون به فروردين ماه موكول مي شود.«
همه اينها در شرايطي اس��ت كه موضوع تخلفات مالي در فدراسيون 
فوتبال هر روز كه مي گذرد ابعاد گس��ترده تري پي��دا مي كند. حميد 
رسايي عضو كميسيون اصل 90 مجلس 12 بهمن بود كه موارد جديدي 
از تخلفات كفاشيان را رس��انه اي كرد: »ابهامات زيادي در زمينه مالي 
وجود دارد كه فدراسيون از پاسخگويي به آنها سر باز مي زند اما وزارت 
ورزش به عنوان متولي فدراسيون هاي كشور بايد نتايج كميته بررسي 
حساب هاي مالي فدراسيون فوتبال را پيگيري كند. متأسفانه در حال 
حاضر مبالغ قابل توجهي از منابع ارزي فدراسيون بدون هيچ تضميني 
در حساب بانكي يك شخصيت حقيقي ساكن خارج از كشور است. در 
س��ال 92- 91 مبلغ ارزي موجود در حساب اين شخص، به ارزش 16 
ميليارد تومان بوده و حسب اظهارات در سال 93- 92 اين مبلغ معادل 
22 ميليارد تومان است، در حالي كه مطابق بند 4 ماده 71 اساسنامه و 

ماده 27 آيين نامه مالي و معاملاتي اين كار تخلف است.«
او اضافه كرده بود: »معلوم نيست بر چه اساسي مبالغ هنگفتي از سرمايه 
ورزشي اين كش��ور در يك حساب ش��خصي نگهداري مي شود؟ سود 
حاصل از اين حس��اب به كجا مي رود و اگر اين فرد از دنيا رفت يا اصلًا 
منكر همه چيز شد، فدراسيون چه پاسخي براي از بين رفتن بيت المال 
دارد؟ اساساً سؤال اين است كه اين فرد چه نسبتي با رئيس فدراسيون 
دارد كه تا اين اندازه مورد اعتماد وي قرار گرفته اس��ت؟ بس��ياري از 
قراردادهاي مالي فدراسيون در حالي صورت گرفته كه مستندات لازم 
جهت برگزاري مناقصه ها يا مزايده ها يا صورت جلسات ترك تشريفات 
را به همراه ندارد.« واريز پول به حس��اب ش��خصي هوشنگ مقدس 
دوست نزديك كفاشيان از جمله ابهامات جدي فدراسيون است كه با 
توجه به قوانين تجارت مصداق پولشويي است. به همين دليل مقدس 
به دادگاه احضار شده است در حالي كه كفاشيان وعده داده بود، مقدس 
بعد از جام ملت ها براي اداي توضيحات حاضر خواهد شد اما به گذشت 
يك ماه از جام ملت ها مقدس از اين كار سرباز زده است و در امارات به 

سر مي برد. 
    

در اين شرايط كفاش��يان تحركاتي را آغاز كرده اس��ت تا ارديبهشت 
كه موعد برگزاري انتخابات كنفدراس��يون فوتبال آسيا است زمان را 
بخرد تا مس��ائل مالي و بركناري احتمالي اش مانع رس��يدن به پست 
نايب رئيسي كنفدراسيون فوتبال آسيا نش��ود. به هر حال در صورتي 
كه كفاشيان تا قبل از انتخابات AFC توسط مجمع بركنار شود ديگر 
نمي تواند در انتخابات كنفدراسيون فوتبال آسيا شركت كند. در همين 
رابطه كفاشيان فشار به منتقدان تخلفات مالي اش را كليد زده تا آنها 
را استيضاح و اصرار بر برگزاري مجمع تا پايان سال منصرف كند. او با 
فشار به مديران كل ورزش و جوانان استان ها در حال زمينه سازي براي 
بركناري رؤساي هيئت فوتبال استان هايي است كه مخالفش هستند. 
 با وجود اين، منتقدان كفاش��يان در تلاش براي برگ��زاري مجمع تا 
پايان امس��ال هس��تند. آنها همچنين اعلام كرده ان��د در صورتي كه 
رئيس فدراسيون بخواهد به اين روند ادامه دهد و مانع برگزاري مجمع 
فوق العاده براي بررسي ابهامات مالي ش��ود، اسناد تخلف كفاشيان را 
رسانه اي خواهند كرد تا مردم در جريان اموري كه در فدراسيون فوتبال 

مي گذرد، قرار بگيرند. 

هفته دوم رقابت هاي ليگ قهرمانان آسيا عصر 
امروز با انجام دو بازي براي نمايندگان كشورمان 
به پايان مي رسد. در تبريز تراكتورسازي ميزبان 
الاهلي ام�ارات اس�ت و فولاد خوزس�تان در 
تاشكند به مصاف لكوموتيو ازبكستان مي رود.

پرس��پوليس با برتري با بنيادكار دومين پيروزي 
متوالي اش را در ليگ قهرمانان آسيا جشن گرفت. 
پرس��پوليس در حالي ديروز در هفت��ه دوم ليگ 
قهرمانان آسيا در تاشكند مهمان بنيادكار بود كه 
در بازي اول مقابل لخويا 3 بر صفر پيروز شده بود 
و ياران درخشان با انگيزه بالايي پا به اين مسابقه 
گذاش��ته بودند. بنيادكار هم كه هفته اول مقابل 
النصر عربستان به تساوي رسيده بود در اين بازي 
خانگي چشم به 3 امتياز مس��ابقه داشت. با آغاز 
بازي، در ابتدا دو تيم ب��ازي متعادلي را به نمايش 
گذاشتند اما پس از اينكه دقايقي از بازي گذشت، 
ياران بنيادكار سعي داشتند روي دروازه پرسپوليس 
فرصت هاي گلزني خلق كنند اما هوشياري مدافعان 
پرسپوليس اجازه نداد آنها در اين امر موفق باشند. 
در ادامه پرسپوليسي ها هم روي ضدحملات برنامه  
ويژه اي داشتند و توانستند يكي، دو فرصت خوب 

گلزني روي دروازه حريف خلق كنند. 

روي ح��ركات س��رعتي بازيكن��ان خ��ط حمله 
پرس��پوليس اين تيم بارها صاحب فرصت گلزني 
ش��د. در نهايت در دقيقه 19 ب��ود كه تلاش هاي 
پرسپوليس به ثمر نشس��ت. پاس زيباي محمد 
نوري در عمق و در ادامه همكاري عاليشاه و طارمي 
باعث شد تا مدافع بنيادكار روي مهاجم جنوبي اين 
تيم مرتكب خطاي پنالتي شود و اين ضربه را محمد 

نوري به گل تبديل كند. 
در ادامه اين بنيادكار بود ك��ه با توجه به ميزباني، 
حملات خود را روي دروازه پرس��پوليس بيشتر 
كرد اما موفق به گلزني نشد. در دقيقه 42 روي فرار 
اميد عاليشاه و خطاي مشكوك مدافع بنيادكار داور 
مي توانست يك ضربه خطا براي پرسپوليس بگيرد 
كه جين كيم دستور به ادامه بازي داد. در نهايت 
قرمزها با كنترل بازي در دقايق ابتدايي و در نهايت 
با استفاده از فرصت هاي به دست آمده توانستند 

نيمه اول را به نفع خود به پايان برسانند. 
نيمه دوم با برتري بنيادكار آغاز ش��د و ازبك ها 
براي زدن گل مساوي رو به يك فوتبال هجومي 
و رو به جلو آوردند. در دقيقه 53 روي يك ضربه 
كرنر كه از سمت چپ دروازه پرسپوليس ارسال 
شد، ووخيد شوديف بازيكن تازه وارد بنيادكار با 

يك ضربه س��ر خوب دروازه  پرسپوليس را مورد 
هدف قرار داد اما واكنش زيباي سوشا مكاني اين 
فرصت را از بنيادكاري ه��ا گرفت و توپ به كرنر 
رفت. فشار بنيادكار در ادامه دقايق بازي نتيجه 
نداد و پرس��پوليس با دفاع منطقي توانست سه 
امتياز مهم ديگر به اندوخته هاي خود اضافه كند 

تا با 6 امتياز در صدر جدول گروه قرار گيرد.
  تراكتورسازي-الاهلي ساعت 16

 تراكتورس��ازي هنوز از ش��وك اخراج خطيبي و 
آمدن توني خارج نش��ده اس��ت، تبريزي ها هفته 
اول در حالي ك��ه با يك گل از ميزبان خود نس��ف 
قارشي ازبكستان پيش بودند در نهايت 2 بر يك 
شكس��ت خوردند تا بدون امتي��از در قعر جدول 
گروه D مسابقات جا خوش كنند اما الاهلي حريف 
امروزي تبريزي ها هفته قبل با تساوي مقابل همنام 
عربستاني خود يك امتياز گرفت و حالا مي خواهد 
براي پيروزي برابر نماينده كشورمان پا به ميدان 
بگذارد. اما تراكتورس��ازي چاره اي جز پيروزي در 
اين بازي ندارد. توني و ش��اگردانش اگر به صعود 
فكر مي كنند باي��د 3 امتياز اين ب��ازي خانگي را 
كسب كنند به طور حتم حضور تماشاگران پرشور 
تبريزي و دماي هواي شهر تبريز برگ برنده هاي 

تراكتورسازي در اين ديدار حساس هستند.
 توني اوليويرا سرمربي تراكتورسازي با اعلام اينكه 
از حريف اماراتي امروز تيمش شناخت كافي دارد، 
گفت: م��ا بهترين خط حمل��ه لي��گ را داريم، اما 
ضعيف ترين خط دفاع را نيز در اختيار داريم اما انتقاد 
كردن خيلي ساده است. بازي در ليگ قهرمانان آسيا 
سختي  هاي خود را دارد، ما نماينده يك ملت هستيم 
و تمام تلاش خود را انجام مي دهيم تا با  دست پر 
از اين بازي خارج شويم. تيم هاي عربي مي توانند 
بسيار خطرناك باشند و مهاجماني دارند كه قابليت 
نفوذ به خط دفاعي ما را دارند. ما در تمرينات روي 
ضربات ايستگاهي كار كرده ايم. سيستم بازيمان را 
با توجه به شرايط مسابقه و سبك بازي الاهلي تغيير 
مي دهيم و در صورت نياز از يك مهاجم بيشتر در 
خط حمله اس��تفاده مي كنيم. ما در بازي امروز با 
روحيه حاضر مي شويم و اگر خودمان را باور داشته 
باشيم، مي توانيم پيروز ميدان باشيم. از هواداران 
مي خواهم به ورزشگاه بيايند و ما را حمايت كنند. 

تراكتورسازي بدون هوادارانش هيچ است.
  لكوموتيو تاشكند- فولاد ساعت 13:30

قهرمان ليگ برتر در بازي اول نتوانست از شرايط 
ميزباني خود به خوبي استفاده كند و در اهواز برابر 
السد امارات متوقف شد. فولاد امروز كاري بسيار 
دشوار پيش رو دارد، درست اس��ت كه لكوموتيو 
در بازي اول برابر الهلال شكست خورد، اما بازي 
در ازبكس��تان و ش��رايط خاص جوي و ميزباني 
اين كشور كاملًا متفاوت است، ازبك ها در هفته 
اول رقابت ها دو نماينده كش��ورمان يعني نفت و 
تراكتورسازي را مغلوب كردند بنابراين فولادي ها 
اگر با تمركز لازم پا به ميدان نگذارند به طور حتم با 

مشكل روبه رو مي شوند.
دراگان اسكوچيچ س��رمربي فولاد خوزستان در 
خصوص ديدار ام��روز برابر حري��ف ازبك گفت: 
در گروه ما تيم ه��اي قدرتمندي حض��ور و همه 
شانس برابر دارند، فكر مي كنم هر تيمي از اين گروه 
مي تواند در فينال اين مسابقات حضور داشته باشد. 
من بازي اول لكوموتيو را ديده ام، آنها فوتبال خوبي 
را ارائه مي دهند، اما سعي  مي كنيم مثل بازي اول 
تمركز آنها را برهم بزنيم تا بتوانيم پيروز شويم. ما 
در سه بازي گذشته خود پيروزي نداشته ايم و امروز 
مي خواهيم نوار ناكامي هاي خود را پاره كنيم. ما 
مهاجماني داريم كه مي توانند سريع و خطرناك 

بازي و نتيجه را به سود ما عوض كنند.
س��رمربي لكوموتيو هم گفت: تمام سعي مان را 
انجام مي دهيم تا در دقايق اول بازي به گل برسيم 
و با انگيزه و خيال راحت به كارمان ادامه دهيم، 
هدفمان به دست آوردن اولين پيروزي در ليگ 

قهرمانان آسياست.
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كفاشيان فراري از پاسخگويي به تخلفات مالي

 رئيس فدراسيون فوتبال 
AFC در انديشه برگزاري مجمع بعد از انتخابات

دنيا حيدري

پولادي ديگر به تيم ملي دعوت نمي شود
مهرداد پولادي تا اطلاع ثانوي به تيم ملي دعوت نمي شود. تيم ملي فوتبال 
كشورمان در تعطيلات عيد دو بازي دوستانه در پيش دارد. شيلي و اتريش 
حريفان تيم كرش هستند كه در اين اردوي تداركاتي با ملي پوشان ايراني 
مصاف مي دهندگفته مي شود هيچ فوتباليست مشمولي ديگر اجازه همراهي 
تيم ملي را نخواهد داشت. به گفته خبرگزاري 
فارس از تيم مل��ي و فدراس��يون فوتبال خبر 
رسيده علاوه بر اينكه پولادي تيم ملي 
را در اردوي ن��وروزي اروپايي 
همراهي نمي كند، اين بازيكن 
تا مشخص نشدن تكليف خدمت 
سربازي اش حتي براي همراهي اين تيم 
در مقدماتي جام ملت هاي آسيا و مقدماتي 
جام جهاني در سال آينده ديگر به تيم ملي 
دعوت نخواهد ش��د. البته علاوه بر مش��كل 
پيش آمده براي پولادي، حركت غيرحرفه اي 
اين بازيكن در جام ملت هاي آسيا و اخراج از زمين 
مسابقه، مزيد بر علت شده تا كادر فني تيم ملي فعلًا 

نظر مثبتي روي مهرداد پولادي نداشته باشد. 

از اميدها مثل بزرگسالان حمايت كنيد
رئيس كميته ملي المپيك از فدراسيون فوتبال خواست تا از تيم اميد 
حمايت كند. بي توجهي دوباره به اميدها موجب شد تا صداي اعتراض 

كيومرث هاشمي هم دربيايد: »بهتر است به جاي تيم ملي اميد 
نام آن را تيم المپيك بگوييم. فوتبال رشته جذابي است. 40 
سال است كه تيم ايران به دلايل مختلف به المپيك راه نيافته 

است، اما اين تيم ظرفيت هاي بسياري دارد به شرطي 
كه فدراس��يون فوتبال همان حمايتي را كه از تيم 
بزرگسالان مي كند از تيم المپيك نيز داشته باشد. 
من شخصاً به بحث تيم المپيك ورود پيدا كرده ام 
و طي صحبتي كه با كادر فني داش��ته ام متوجه 

مشكلات شدم. آنها دو مش��كل را مطرح كرده اند. 
مسئولان فدراسيون اعلام كرده اند كه اين مشكلات 
را حل مي كنند كه اگر تا شنبه هفته  آينده حل نشود 
در اين رابطه نشس��تي را خواهيم داش��ت. تيم ملي 
المپيك در فاز اول و در دور مقدماتي فروردين ماه بازي 
دارد كه ميزبان ما هستيم و پس از آن بايد حمايت ها 
بيشتر شود. تيم المپيكي ظرفيت زيادي دارد مشروط 

به اينكه همه حمايت كنند.  
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خودكرده را تدبير نيست
كار از حرف هاي در گوشي يا احتمالات گذشته، اما باز هم گوش آقاي 
رئيس براي پاسخگويي بدهكار نيست! شايد هم برنامه جديدي دارد كه 
خودش را به اين راه و آن راه مي زند و زمان مي خرد. اما بازي با زمان هم 
نمي تواند هميشه نتيجه دهد و دست آخر، روسياهي مي ماند به زغال، 

مسئله اي كه كفاشيان كمترين توجهي به آن ندارد!
حساب هاي مالي فدراسيون شفاف نيست. اين مسئله بارها و بارها بيان 
شده و هر بار كفاشيان به شكلي از زير بار پاسخگويي به آن طفره رفته يا 
حتي به صراحت آن را رد كرده است. اما بعد از آنكه اسناد و مداركي توسط 
برخي اعضاي مجمع وحتي برخي رسانه ها در خصوص اين مسئله منتشر 
شد، ديگر نمي توان خيلي به تكذيب هاي همراه با خنده آقاي رئيس اكتفا 
كرد. خصوصاً بعد از آنكه او خيلي صريح اعلام كرد هيچ پولي به حساب 
مقدس نمي رود و مدارك نشان از آن داش��ت كه همه پول ها به حساب 
اين فرد واريز مي ش��ود، ديگر نمي توان روي اين جواب هاي سرس��ري 
خيلي حساب كرد و طبق خواسته اعضاي مجمع، بايد حساب هاي مالي 
فدراسيون به صورت شفاف بررسي شود تا ابهامات موجود و ظن و گمان ها 
برطرف شود.  كفاشيان هم البته مثل هميش��ه دلايل خاص خودش را 
دارد و نمي توان گفت همه آنها رد شده است اما بعد از آنكه مشخص شد 
برخي حساب كتاب ها باهم نمي خواند و دست مسئولان فدراسيون در 
اين راستا رو شد كه آنچه مي گويند واقعيت نيست يا حداقل همه واقعيت 
نيست، حالا كمترين انتظاري كه مي رود اين است كه كفاشيان خود را 
از اتهاماتي كه به او وارد مي ش��ود، مبرا كند. خصوصاً كه اعضاي شاكي 
مجمع كه حرف از بي قانوني ها و عدم شفافيت مالي اين فدراسيون مي زنند 
معتقدند آقاي رئيس به دنبال خريدن زمان است تا اولاً حريفان خود را 
به طرق مختلف از ميدان به در كند و دوم اينكه با رسيدن به يك كرسي 
بين المللي در كنفدراسيون فوتبال آسيا اين پرونده را مختومه كند.  بعد از 
بركناري نفراتي چون نبي و آيت اللهي و... تصور مي شد تغييراتي اساسي 
در نوع نگرش و تفكرات مرد اول فدراسيون فوتبال صورت گرفته اما حالا 
مخالفان حتي صداقت رئيس در اين خصوص را هم زير سؤال مي برند و 
مدعي هستند كه اين تغييرات نه براي اصلاح كار كه تنها سياه كاري براي 
پاك كردن صورت مسئله بوده و كفاشيان هم در اين رابطه سكوت اختيار 
كرده و اگر هم پاسخي داده، آن چيزي نيست كه بتواند افكار عمومي را 
برابر انبوه اتهاماتي كه به او وارد شده است، قانع كند. خصوصاً كه شخص 
مورد اعتماد او كه شايد بزرگ ترين گاف كفاشيان بود و همه مسائل را به 
هم ريخت براي پاسخگويي به برخي ابهامات به كميسيون اصل نود هم 
احضار شده اما هنوز نتوانسته اين دعوت را اجابت كند، چراكه به ايران 
بازنگشته كه بخواهد خود را از اتهاماتي راكه به او وارد شده است، مبرا كند 
و همين مسئله كار كفاشيان را سخت تر مي كند. مردي كه يك بار پاي 
ميز بازجويي نشسته و خوب مي داند اگر مرتبه اول رفتار بازجو با او خيلي 
تند نبوده، اين بار شايد شرايط فرق كند اگر نتواند اتهاماتي را كه به او وارد 
شده با دليل و مدرك رد كند؛ چراكه مبارزه با فساد در فوتبال به صورت 
جدي در دستور كار مجلس قرار گرفته و او به عنوان بزرگ تر و همه كاره 
فوتبال طي چند سال اخير مورد اتهام قرار گرفته و نمي تواند از پاسخگويي 
به اين اتهامات شانه خالي كند. ضمن اينكه اگر در خوشبينانه ترين حالت 
اين اتهامات تنها پرونده سازي باشد براي خراب كردن رئيس فدراسيون، 
باز هم او موظف است براي روشن شدن افكار عمومي هم كه شده قدمي 

جدي و محكم در اين راستا براي شفاف سازي مسائل مالي بردارد. 
تمام اميد كفاشيان اين روزها شايد نايب رئيسي در كنفدراسيون فوتبال 
آسيا باشد اما اين عنوان چطور مي تواند نجات بخش باشد براي مردي كه 
سال هاست صندلي رياست فوتبال كشورش را در اختيار داشته اما نتوانسته 
به رغم كارهايي كه انجام داده و نمي توان منكر آن شد، چهره موجهي از خود 
به جاي بگذارد و تلاشي هم براي تغيير اين شرايط نگران كننده نمي كند! 
البته تعجبي هم نمي شود كرد، چراكه خود كرده را تدبير نيست و اوضاع 
امروز، نتيجه رفتار و تصميمات خود كفاشيان است نه هيچ شخص ديگري!

دوپينگ دو بسكتباليست و يك شناگر مثبت شد 
رامين طباطبايي، قائم مقام ستاد ملي مبارزه با دوپينگ از مثبت شدن 
تست دوپينگ يك شناگر و دو بسكتباليست خبر داد: »در صورتي كه 
اين سه بازيكن درخواست نمونه B نداشته باشند، شنبه موضوع دوپينگ 
آنها در شوراي صدور رأي مطرح و رأي نهايي براي آنها صادر مي شود.«
-------------------------------------------------------------
ايران كانديداي  ميزباني مسابقات جهاني كشتي با كمربند 
فدراسيون كشتي ايران پس از برگزاري نخستين دوره رقابت هاي كشتي با 
كمربند در روزهاي 20 تا 22 اس��فندماه در گرگان با نظر موافق ننادلالوويچ 
رئيس اتحاديه جهاني كشتي، كانديداي ميزباني رقابت هاي جهاني كشتي با 

كمربند در سال 2015 ميلادي شد.  
-------------------------------------------------------------

كلاس ماچك براي مربيان هندبال ايران 
كلاس مربيگري پيشرفته هندبال كشور با تدريس ماچك مربي تيم ملي 
و به ميزباني اصفهان برگزار مي شود. حسن افتخاري دبير هيئت هندبال 
استان اصفهان در اين باره گفت: »با رايزني هايي كه با فدراسيون هندبال 
كشور داشتيم يك دوره كلاس مربيگري پيشرفته براي ارتقاي درجه از 
دو به يك از روز سيزدهم اسفندماه به مدت شش روز به ميزباني هيئت 

هندبال استان اصفهان برگزار مي شود.«
-------------------------------------------------------------

پيروزي  هاي سخت مهرام و پتروشيمي
هفته پنجم رقابت هاي ليگ حرفه اي بسكتبال عصر دوشنبه برگزار شد 
و تيم هاي مهرام و پتروشيمي برابر حريفان خود به سختي پيروز شدند. 
پتروش��يمي با نتيجه 74 بر 72 پميناي اصفهان را برد، مهرام در وقت 
اضافه موفق شد 94 بر 91 پالايش نفت آبادان را ببرد، دانشگاه آزاد 102 
بر 76 مقابل ثامن مشهد پيروز شد. شهرداري گرگان هم با حساب 75 

بر 72 هفت الماس قزوين را مغلوب كرد.

  چـهـره ها / شيوا نوروزي

مدال نقره اسكي آلپاين آسيا براي ساوه شمشكي
حسين ساوه شمشكي مدال نقره اسكي آلپاين آسيا را به دست آورد. مسابقات اسكي قهرماني آسيا در 
حال پيگيري است و كاپيتان تيم ملي اسكي آلپاين ايران در رقابت هاي مارپيچ بزرگ كه در پيست 
يانگ پيانگ برگزار شد، موفق شد با زمان يك دقيقه و 55 ثانيه و 43 صدم ثانيه مدال نقره را به گردن 
بياويزد. ساوه شمشكي پس از كسب اين مدال اظهار داشت: »تمام تلاشم را كردم تا بتوانم بهترين 
نتيجه را كسب و حتي مي توانستم به مدال طلا نيز دست پيدا كنم. با توجه به تمريناتي كه انجام داده 
بودم، كسب مدال برايم دور از دسترس نبود، با اين حال با كمي بدشانسي مدال 
طلا را از دست دادم. با اين حال از كسب مدال نقره نيز ناراضي نيستم و خوشحالم 
كه به عنوان نماينده ايران توانستم روي س��كو بروم. رقباي آسيايي اين دوره از 
رقابت ها همگي با تمام توان پا به اين دوره از رقابت ها گذاشتند و رقابت  سختي 
را شاهد بوديم. تلاش مي كنم تا در رقابت هاي مارپيچ كوچك نتيجه 
بهتري را كسب كنم. با توجه به حضوري كه در رقابت هاي 
اين فصل در مارپيچ كوچك داشتم به احتمال زياد مي توانم 

به مدال طلا دست پيدا كنم.«

تعصب به پيراهن تيم ملي از بين رفته
رسول كربكندي معتقد است بازيكنان جوان تعصب بازيكنان قديمي را ندارند. پس از دعوت سردار آزمون 
به تيم اميد اين بازيكن اعلام كرد كه به جاي تيم اميد تيم ملي بزرگسالان را در بازي هاي تداركاتي همراهي 
مي كند. كارشناس فوتبال كشورمان با اشاره به اين مسئله گفت: »متأسفانه در فوتبال ما، كنترل و نظارت 
روي تيم ها قوي نيس��ت و به همين خاطر كرش تمام تصميمات را خودش مي گيرد و تحكم مي كند. 

اظهارنظر بازيكنان در اين موارد درست نيست. تشكيلات فوتبال بايد در اين ارتباط 
تصميم گيري كند. فكر كردن به منافع شخصي درست نيست. جهانبخش و آزمون 
فوتبالشان را در اين مملكت دنبال كردند و متعلق به كشورشان هستند. اينكه ما 
سرباز مملكت هستيم نبايد فقط در قالب شعار مطرح شود بلكه بايد با تمام وجود 
در تيم ملي حاضر شوند و از هيچ تلاشي دريغ نكنند. يك مقدار كه نه، تعصب 
به پيراهن تيم ملي خيلي از بين رفته و منافع مادي بر همه چيز ارجحيت پيدا 

كرده است. بخشي از اين مسئله هم به خاطر عدم قاطعيت فدراسيون است كه 
نمي تواند در اين موارد اظهارنظر قاطعي داشته باشد. اگر برنامه ريزي بهتري 

كنيم فوتبال ما به اين شكل در جا نمي زند.«

سعيد احمديان

88498432سرويس ورزشي

فريدون حسن
   گزارش

پرسپوليس؛ درخشان در آسيا
تراكتورسازي و فولاد به دنبال پيروزي در تبريز و تاشكند

سبك كشتي ايراني بايد احيا شود
مجيد تركان كه به عنوان مسئول 
امور فني رده س��ني پايه )نونهالان 
و خردسالان( در رشته كشتي آزاد 
منصوب شده درباره انتصابش گفت: 
پيش از هر چيز باي��د بگويم اجازه 
دهيد مدت��ي كار كنيم ت��ا با كار و 
عمل مان نتيجه را نش��ان دهيم. با 
توجه به اينكه مدت هاست كشتي ما از فنون ناب ايراني خودش 
خارج و خالي شده اس��ت، به دنبال احياي سبك كشتي ايراني 

هستيم كه اين كار را تنها مي توان از رده هاي پايه شروع كرد.

ناكامي لندن را در المپيك ريو جبران مي كنم 
قهرمان كشتي آزاد جهان اميدوار 
است با پوش��يدن دوبنده تيم ملي 
و حضور در المپيك بتواند ناكامي 
المپي��ك لن��دن را جب��ران كند. 
او درباره ش��رايط خ��ود در اردوي 
تيم مل��ي اظهار كرد: خدا را ش��كر 
شرايط خوبي دارم و خودم را براي 
رقابت هاي جام جهاني آماده مي كنم. مي خواهم پس از رقابت هاي 
جام جهاني در انتخابي تيم ملي شركت مي كنم تا اگر خدا خواست 

و موفق شدم، دوبنده تيم ملي را بر تن كنم.

اميدوارم جودو از اين آوارگي درآيد 
مدير تيم هاي ملي جودو مي گويد 
م��ا نيازمند ي��ك كم��پ تيم هاي 
مل��ي مخص��وص جودو هس��تيم 
و درخواس��ت مان را در اين باره به 
وزير ورزش ارائه خواهيم داد. آرش 
ميراس��ماعيلي گفت: امي��دوارم با 
كمك مس��ئولان وزارت ورزش و 
جوانان، جودو از اين آوارگي درآيد. شرايط بسيار سختي داريم، 
اما واقعاً توانمان همين است و بيشتر بودجه فدراسيون طي يكي، 

دو سال گذشته به تيم ملي بزرگسالان اختصاص يافته است. 

سليمي: هرچه زمان را از دست بدهيم، ضرر مي كنيم
بالاخره پس از كلي كشمكش بين وزارت ورزش و رضازاده، مسئولان 
وزارتي وزارت ورزش با انتخاب سرپرست جديد حرف خود را به كرسي 
نشاندند، تا پيروز ميدان لقب بگيرند، هرچند از گوشه و كنار خبرهايي 
مبني بر ارسال اين پرونده به ش��وراي حل اختلاف مي رسد اما آنچه 
مشخص است اينكه فعلًا فدراسيون وزنه برداري با سرپرست جديد 
خود در يك بلاتكليفي محض قرار دارد و مشخص است كه بايد تا روز 

انتخابات منتظر رئيس فدراسيون بمانيم. 
ديروز بهداد س��ليمي در حاشيه مراس��م »درختكاري« گفت: حركت 
قشنگي است تا هواي تميزي داشته باشيم و شعاري كه مي دهيم »خط 
سفيد، زمين سبز و آسمان آبي« طي سال هاي آينده محقق شود.  وي 
درباره شرايط فعلي فدراسيون وزنه برداري اظهار داشت: در حال حاضر 
زير نظر حسين توكلي مشغول تمرين هستم. شرايط خوبي دارم، اما در 
حال حاضر آنچه مهم اس��ت اينكه بايد تكليف فدراسيون وزنه برداري 
هرچه زودتر مشخص ش��ود. الان فدراس��يون در بلاتكليفي است در 
حالي كه كشورهاي ديگر برنامه هاي خود را آغاز كرده اند و ما هرچه زمان 
را از دست بدهيم به ضرر وزنه برداري خواهد بود. ما سال آينده مسابقات 

جهاني امريكا را پيش رو داريم كه از دو جهت براي ما بسيار مهم است يكي 
سهميه المپيك و ديگري از لحاظ استراتژي و موقعيت سياسي كه بتوانيم 
در كشور امريكا پرچم ايران را بالا ببريم. بنابراين بايد برنامه خوب و ويژه اي 
داشته باشيم.  سليمي در پاسخ به اينكه آيا با سرپرست جديد صحبت 
داشته گفت: قرار است طباطبايي جلسه اي را با ملي پوشان داشته باشد، 

اما طي صحبتي كه خودم با او داشتم متوجه شدم كه ديدگاه مثبتي دارد 
و هدفش كمك به وزنه برداري است كه اگر بتواند عمل كند اتفاقات خوبي 

مي افتد و ان شاءالله كه اين طور باشد و بتواند مشكلات را كم كند. 
  رستمي: فدراسيون وزنه برداري در بلاتكليفي است

رس��تمي وزنه بردار 85 كيلوگرم تيم ملي كه همراه بهداد سليمي در 
حاشيه مراسم درختكاري حضور داشت درباره مسائل فعلي فدراسيون 
گفت: وضعيت فدراس��يون وزنه برداري بلاتكليف است و سال آينده 
مسابقات كسب سهميه المپيك را داريم به خصوص مسابقات امريكا 
براي ما از اهميت ويژه اي برخوردار است. وزنه برداري جزو رشته هاي 
مدال آور است و نبايد اين چنين بلاتكليف باشد ولي متأسفانه درحال 
حاضر فدراسيون روي هوا اس��ت و معلوم نيست چه اتفاقي مي افتد. 
ورزشكاران بايد در چنين ش��رايطي در آرامش باشند و در سال قبل 
از المپيك دغدغه اي نداشته باش��ند. من مدت زيادي بود كه تمرين 
نمي كردم و در خانه بودم ولي ديدم كه هيچ ارزش��ي ندارد براي اين 
مشكلات تمرين نكنم بنابراين دوباره شروع كردم و در تلاش هستم تا 

بتوانم مثل گذشته پرچم كشورم را بالا ببرم. 

قهرمانان وزنه برداري نگران آينده وحيد صابري
    وزنه برداري


